

Entity Account Certificate

شهادة حساب المنشأة

Digital document number:

2 4 0 2 3 J Z X R 1

رقم الوثيقة الرقمية:

Date: 23/01/2024

التاريخ: 11/07/1445 هـ

Your account information are as follows:

بيانات حسابكم لدينا كالآتي:

Entity full Name:

جمعية الدعوة والارشاد بوسط وغرب جدة

اسم المنشأة:

Customer Number:

1 2 4 0 8 1 5 3

رقم العميل:

CR number:

3 1 9 7

رقم السجل التجاري:

Unified number:

7 0 0 1 3 7 5 5 1 3

الرقم الموحد:

Account number:

9 9 9 1 2 4 0 8 1 5 3 0 0 0 1

رقم الحساب:

IBAN number:

S A 5 5 1 5 0 0 0 9 9 9 1 2 4 0 8 1 5 3 0 0 0 1

رقم الأيبان:

Swift code:

ALBISARIXXX

سويفت كود:



1- This certificate does not need to be signed or stamped by the bank. To verify this digital document, please visit: <https://bilad.sa/BACVE> or scan the above QR code.
2- This certificate is confidential and can only be shared with authorized parties. It was issued upon the customer's request through Bank Albilad digital channels without any responsibility or obligation on the bank.
3- Any edit on the certificate voids it.

1- لا تحتاج هذه الشهادة الى توقيع او ختم من طرف البنك، وللتأكد من صحة الوثيقة الرقمية الرجاء اتباع الرابط التالي <https://bilad.sa/BACVA> أو باللمس على الرمز أعلاه.
2- هذه الشهادة سرية ولا يجوز مشاركتها إلا مع الجهات المخولة، وقد صدرت بناء على طلب عميلنا المذكور أعلاه من خلال القنوات الالكترونية لبنك البلاد بدون أدنى مسؤولية أو التزام على البنك.
3- أي حذف أو تعديل على هذه الشهادة يلغيها.

Bank Albilad is a Saudi Joint Stock Company, with National Unified No. 7001473102, Head Office: Al Mutamarat 8229, RIYADH 3952 - 12711, KSA. Under monitoring and supervision of Saudi Central Bank and licensed by Royal decree 48/M on 1425/9/21H (4/11/2004 G).

بنك البلاد شركة سعودية مساهمة برقم وطني موحد 7001473102 وعنوان مقره الرئيسي 8229 المؤتمرات، الرياض 12711 - 3952، المملكة العربية السعودية، وخاضع لإشراف ورقابة البنك المركزي السعودي ومرخص بموجب المرسوم الملكي 48/م بتاريخ 1425/9/21 هـ (4 نوفمبر 2004م)